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αρεοπαγίτες υπο ^  
έκτακτη φρούρηση

πρόσωπα στο ΠΑΣΟΚ 
επιμένει ο Σημίτης

ΚΙΝΗΣΗ ΜΑΓΚΑΚΗ, ΣΙΓΗ ΑΛΕΥΡΑ 
Γ. ΠΑΠΑΝΔΡΕΟΥ: ΟΧΙ ΣΕ ΟΣΟΥΣ 

«ΚΑΒΑΛΗΣΑΝ ΤΟ ΚΑΛΑΜΙ»...

ΝΑ αλλάξει πρόσωπο το ΠΑΣΟΚ και 
να αναμορφώσει την ιδεολογική και 
πολιτική του φυσιογνωμία, ζήτησε και 
πάλι χθες ο βουλευτής και τέως 
υπουργός του ΠΑΣΟΚ, κ. Κώστας Ση
μίτης, μιλώντας σε κομματική συγκέ
ντρωση στο Κερατσίνι.

Παράλληλα, ο υπουργός Παιδείας 
κ. Γιώργος Παπανδρέου, μιλώντας 
αργά χθες το βράδυ στην Πάτρα, 
άσκησε σκληρή κριτική σε όσους μέσα 
στο ΠΑΣΟΚ «καβάλησαν το καλάμι με

στόχο την “καρέκλα”» και ζήτησε και 
αυτός, όπως και ο κ. Σημίτης την Πα
ρασκευή, την ενεργοποίηση του Πολι
τικού Γραφείου του Κινήματος.

Στις ομιλίες των κ. Σημίτη και Πα

πανδρέου πρέπει να προστεθεί και η 
παρατεινόμενη σιγή του προέδρου της 
Βουλής κ. Γιάννη Αλευρά, παρά τα 
αλλεπάλληλα δημοσιεύματα που τον 
φέρουν αποστασιοποιημένο από τον

«Πρώτη» του 
Συνασπισμού 
απόψε, 6 .30, 
στο Φάληρο
Η ΠΡΩΤΗ μεγάλη δημόσια εκδήλωση του «Συνα
σπισμού» της Αριστερός στην Αθήνα θα πραγμα
τοποιηθεί σήμερα στις 6.30 το απόγευμα στο 
Στάδιο Ειρήνης και Φιλίας με ομιλητές τους ηγέ
τες του ΚΚΕ και της Ε.ΑΡ. κ. Χαρίλαο Φλωράκη 
και Λεωνίδα Κύρκο. Τη συγκέντρωση θα χαιρετί
σει και ο κ. Απόστολος Λάζαρης.

Π . ΣΕΑ. 2-3

Πρωθυπουργό και αρνούμενο μάλι
στα πρόσκλησή του για να συναντη
θούν.

Παράλληλα, χθες, ήρθε στη δημο
σιότητα και υπόμνημα του βουλευτή 
και τ. υπουργού του ΠΑΣΟΚ κ. Γ.Α. 
Μαγκάκη, με το οποίο θέτει σαφώς 
θέμα ηγεσίας του Κινήματος, ασκώ
ντας ταυτόχρονα σκληρή κριτική στην 
κυβερνητική πολιτική.

Ρεπορτάζ στις σελίδες 7, 8, 9

Σύγκρουση 
Κακλαμόνη 
-Καθηγητών 

για το 
θάνατο του 
εισαγγελέα

Ανδρουλιδάκη
I I I

.... ... ...........................



'ΤΑ ΝΕΑ», Δευτέρα 20 Φεβρουάριου 1989 ΣΕΛΙΔΑ 7

« Να φυγουν απ το ΠΑΣΟΚ»

«Καλάμι»
Σκληρή κριτική όμως άσκησε χθες μιλώντας στην Πάτρα και ο υπουργός 

Παιδείαςκ.Γ.Α. Παπανδρέου, κα- 
ταφερόμενος εναντίον όσων έχουν 
«καβαλήσει το καλάμι» μέσα στο 
ΠΑΣΟΚ με στόχο την καρέκλα και 
ζητώντας και αυτός την ενεργο
ποίηση του Πολιτικού Γραφείου 
του Κινήματος και τη δημιουργία 
κόμματος αρχών.

Η ομιλία του κ. Σημίτη όπως και 
του κ. Γ. Παπανδρέου έγιναν σε 
μια περίοδο που μέσα στο ΠΑΣΟΚ 
συντελούνται ποικίλες διεργασίες 
και ασκείται κριτική από πολλές 
πλευρές. Ιδιαίτερα σημαντική από 
αυτή τη σκοπιά είναι η σιωπή για 
τέταρτη συνεχή ημέρα του προέ
δρου της Βουλήςκ. Γιάννη Αλευρό 
στα αλλεπάλληλα δημοσιεύματα 
που τον φέρουν να κρατά αποστά
σεις από τον Πρωθυπουργό κ. Αν- 
δρέα Παπανδρέου. Σύμφωνα με 
τις πληροφορίες αυτές μάλιστα ο κ.
Αλευράς αρνήθηκε πρόσκληση του 
Πρωθυπουργού να συναντηθούν 
σε βολιδοσκόπηση που του έγινε 
από την κ. Α. Κοκκόλα.

Ο κ. Κ. Σημίτης στο βήμα της

Ο  κ. Σημίτης προσέρχεται στην εκδήλωση
Χθες, εξάλλου, ήρθε στη δημο

σιότητα υπόμνημα του βουλευτή 
και τ. υπουργού του ΠΑΣΟΚ κ. Γ. 
Μαγκάκη, στο οποίο ο κ. Μαγκά- 
κης θέτει ευθέως θέμα ηγεσίας του 
ΠΑΣΟΚ και ασκεί δριμύτατη κρι
τική για την πολιτική της κυβέρνη

σης τόσο στα ζητήματα της απλής 
αναλογικής όσο και στους χειρι
σμούς της σε σχέση με το σκάνδαλο 
Κοσκωτά.

Θέμα δημοκρατικής λειτουργίας 
στο ΠΑΣΟΚ έθεσε σε συνέντευξή 
του σε ραδιοσταθμό της Θεσσαλο-

εκδήλωσης, που οργάνωσε η ΟΕΣ
νίκης και ο βουλευτής κ. Α. Βερυ- 
βάκης υπογραμμίζοντας ότι πέρα 
από την ύπαρξη ή μη του ηγέτη 
είναι ανάγκη να λειτουργούν δη
μοκρατικά τα κόμματα ώστε να 
αξιοποιηθούν αποτελεσματικά οι 
κοινωνικές δυνάμεις. Ο κ. Βερυ- 
βάκης είπε ακόμα, σε ό,τι αφορά 
τα σκάνδαλα, ότι δεν δέχεται τη 
συνευθύνη «παρά μόνο στο πολιτι
κό της σκέλος» αφήνοντας έτσι 
ανοιχτό το θέμα των ποινικών ευ
θυνών.

Το Σαββατοκύριακο όμως μίλη
σαν επίσης και οι υπουργοί της 
κυβέρνησης κ. Μ. Κουτσόγιωργας 
και Γ. Γεννηματάς, οι οποίοι υπο
στήριξαν ότι στις εκλογές του Ιου
νίου το ΠΑΣΟΚ θα κερδίσει και 
πάλι τις εκλογές.

Εξάλλου, ο κ. Κ. Λαλιώτης διέ- 
ψευσε δημοσιεύματα τα οποία τον 
έφεραν να υποστηρίζει ότι το ΠΑ
ΣΟΚ καταρρέει και ότι ο ίδιος εί
ναι υπέρ της «έντιμης ήττας».

του ΠΑΣΟΚ στο Κερατσινι
Στην ομιλία του ο κ. Σημίτης 

ανάμεσα σε άλλα:
•  ’Εθεσε θέμα παραμονής όχι μό
νο στην κυβέρνηση αλλά και στο 
ΠΑΣΟΚ όσων δεν χειρίστηκαν με 
αποδεκτό τρόπο ορισμένα θέματα, 
όσων δεν τηρούν τους κανόνες 
ατομικής και κοινωνικής ηθικής 
και όσων είναι αυταρχικοί και 
αλαζόνες. Αν και ο κ. Σημίτης απέ
φυγε να διευκρινίσει ποιους εν
νοεί, οι διατυπώσεις που χρησιμο
ποίησε μπορεί να θεωρηθεί ότι 
φτάνουν μέχρι και την κορυφή της 
ηγεσίας.
•  Έθεσε θέμα ενεργοποίησης των 
συλλογικών λειτουργιών μέσα στο 
ΠΑΣΟΚ, υπογραμμίζοντας ότι θα 
βγει κερδισμένο αν δείχνει ότι έχει 
ένα εύρος διαφορετικών απόψεων 
και μέσα από αυτές με διάλογο και 
συνεργασία διαμορφώνει την κε
ντρική άποψη.
•  Άσκησε κριτική για τους χειρι
σμούς στο σκάνδαλο Κοσκωτά, 
επισημαίνοντας ότι υπάρχουν πο
λιτικές ευθύνες αλλά και διοικητι-

Όσοι δεν χειρίστηκαν 

με αποδεκτό τρόπο 

ορισμένα θέματα και είναι 

αυταρχικοί και αλαζόνες

κές, ιδιαίτερα της Τράπεζας της 
Ελλάδος.
•  Τόνισε την ανάγκη να προχωρή
σει το ΠΑΣΟΚ σε αναμόρφωση 
της ιδεολογίας και της φυσιογνω
μίας του και να προχωρήσει με 
νέους ανθρώπους, που έχουν πιά- 
σει το σφυγμό της εποχής, ώστε να 
αναδειχθεί και πάλι το ΠΑΣΟΚ σε 
πρώτη δύναμη.

Ουδέν σχόλιον
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι ο 

κυβερνητικός εκπρόσωπος απέφυ
γε, τόσο χθες όσο και το Σάββατο, 
οποιοδήποτε σχόλιο στις δηλώσεις 
Σημίτη, αλλά και στο υπόμνημα 
Μαγκάκη. Το Εκτελεστικό Γρα
φείο του ΠΑΣΟΚ; εξάλλου, το 
Σάββατο, σχολιάζοντας την πρό
ταση του κ. Σημίτη για το Πολιτικό 
Γραφείο, περιορίστηκε να πει ότι 
οι πολιτικές αποφάσεις και οι δια
δικασίες καθορίζονται τόσο με τις 
αποφάσεις του Προέδρου και του 
Εκτελεστικού Γραφείου όσο και με 
της Κεντρικής Επιτροπής.

Σ Ε ΜΙΑ ιδιαίτερα σημαντική πολιτική του ομιλία ο βουλευτής του 
ΠΑΣΟΚ κ. Κώστας Σημίτης ζήτησε χθες να αναμορφωθεί η 
ιδεολογική και πολιτική φυσιογνωμία του ΠΑΣΟΚ, θέτοντας 
ταυτόχρονα θέμα για την παραμονή των στελεχών που δεν τη
ρούν τους κανόνες της «ατομικής και της κοινωνικής ηθικής».

Η κίνηση αυτή του κ. Σημίτη αποκτά, ασφαλώς, πρόσθετη βαρύτητα 
από το γεγονός ότι γίνεται δύο μόλις ημέρες μετά τη δήλωσή του, την 
Παρασκευή, με την οποία και πάλι τόνισε την ανάγκη μιας «νέας φυσιο
γνωμίας» του ΠΑΣΟΚ, ζητώντας ταυτόχρονα την ενεργοποίηση του 
Πολιτικού Συμβουλίου και ασκώντας κριτική σε ορισμένα στελέχη τα 
οποία, όπως είπε, δεν ενδιαφέρονται και τόσο για να κερδίσει το Κίνημα 
στις εκλογές.

Η χθεσινή ομιλία του κ. Σημίτη έγινε σε εκδήλωση που διοργανώθηκε 
από την Οργανωτική Επιτροπή Συνεδρίου του ΠΑΣΟΚ στο Κερατσινι, 
γεγονός το οποίο μαρτυρεί την πρόθεση του κ. Σημίτη να ασκήσει σκληρή 
κριτική προς την κυβέρνηση και την ηγεσία του Κινήματος, μέσα όμως 
από τις γραμμές του ΠΑΣΟΚ.

Γ. ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ:

Η αλλαγή δεν πάει πίσω
ΜΙΛΩΝΤΑΣ στην έναρξη της συνδιάσκεψης 

-της ΠΑΣΚΕ, το Σάββατο το πρωί, ο υπουργός 
Εργασίας και μέλος του Εκτελεστικού Γραφεί
ου του ΠΑΣΟΚ κ. Γ. Γεννηματάς:
■ Τόνισε ότι «τα κόμματα της αντιπολίτευσης 
προτείνουν ουσιαστικά πολιτικό κενό και γι’ 
αυτό -  πρόσθεσε -  ο ελληνικός λαός θα προτι
μήσει τη μοναδική αξιόπιστη πρόταση εξου
σίας που εκφράζει και προωθεί καθημερινά το 
ΠΑΣΟΚ».

■  Υπογράμμισε ότι ο λαός στις εκλογές του Ιουνίου θα δώσει την 
απάντηση στα απολιτικά και παραπολιτικά σενάρια, που ακόμα 
και σήμερα εξελίσσονται στην κοινωνία.
■ Για το αίτημα της απλής αναλογικής είπε ότι «ο Μητσοτάκης 
θέλει μ' αυτό τον τρόπο να κόψει τις δυνατότητες επιστροφής του 
κ. Κ. Καραμανλή». Για να προσθέσει: «Διττή είναι η τακτική του 
κ. Μητσοτάκη: Να μην ξαναγυρίσει ο Καραμανλής στη Ν.Δ. και 
να πέσει το ΠΑΣΟΚ».

Αναφερόμενος στο σκάνδαλο Κοσκωτά ο υπουργός Εργασίας 
είπε ότι ενώ το θέμα πήρε το δρόμο του με την Εξεταστική 
Επιτροπή και τη Δικαιοσύνη, την ίδια ώρα τα κόμματα ζητούσαν 
διάλυση της Βουλής και εκλογές. Κάτι τέτοιο όμως -  τόνισε -  θα 
σήμαινε συγκάλυψη και αποπροσανατολισμό. Να γιατί, είπε, 
εμείς είμαστε οι μόνοι που θέλουμε την κάθαρση, ενώ άλλοι 
επιδίωκαν συμψηφισμό ενόχων και συγκάλυψη».

Κ. ΛΑΛΙΩΤΗΣ:

Σε τροχιά ανάτασης
ΔΙΕΨΕΥΣΕ το μέλος του Εκτελεστικού Γ ρα
φείου του ΠΑΣΟΚ κ. Κ. Λαλιώτης ότι η «έντι
μη ήττα» σαν πολιτική επιλογή και η φράση 
«ΣΟΣ καταρρέουμε» -  που του αποδίδο
νταν σε δυο δημοσιεύματα χτεσινών εφη
μερίδων -  τον εκφράζουν.

Αυτά, τονίζει ο κ. Λαλιώτης επιστρατεύο
νται «είτε για να προκαλέσουν κλίμα σύγχυ
σης και ηττοπάθειας, είτε για να υπηρετή
σουν μάλλον ανομολόγητες σκοπιμότητες 

μέσα κι έξω απ’ το ΠΑΣΟΚ».
Αναφερόμενος στο ΠΑΣΟΚ ο κ. Κ. Λαλιώτης είπε ότι δεν 

έχει χάσει «την προωθητική του δύναμη» και επισήμανε ότι ο 
πρόεδρος, το Ε.Γ., η Κ.Ε., η Κ.Ο. και τα άλλα στελέχη και μέλη 
-  είτε συλλογικά, είτε μεμονωμένα -  έχουν και την ευθύνη και 
τη δυνατότητα με τις πρωτοβουλίες τους και τις επιλογές 
τους να ανανεώσουν την πίστη του λαού για νέους ορίζοντες.
Υπογραμμίζει ακόμη ότι με τη συσπείρωση, την ενότητα και 
την αναγέννηση μπορεί να μπει σε τροχιά ανάτασης και μπο
ρεί και πάλι να αναδειχθεί σε πλειοψηφικό και κυρίαρχο ρεύμα 
της Αλλαγής. Με το σχέδιο, την παρουσία και την παρέμβασή 
του μέσα από ευρύτατες συναινέσεις και συγκλίσεις μπορεί 
να σφραγίσει και τις εξελίξεις και να δώσει μια θετική προοπτι
κή σ’ όλες τις ζωντανές και σύγχρονες δυνάμεις του τόπου 
μας.

Γ. ΠΑΠΑΝΔΡΕΟΥ:

Όχι στη διαδοχολογία
ΠΑΤΡΑ, 20. Του ανταποκριτή μας. 

«ΤΗΝ ενεργοποίηση του πολιτικού γραφείου 
και τη δημιουργία κόμματος αρχών με σύγ
χρονη βάση» ζήτησε χτες μιλώντας σε συνε
στίαση τοπικής οργάνωσης του ΠΑΣΟΚ στην 
Πάτρα, ο υπουργός Παιδείας κ. Γιώργος Πα
πανδρέου.

«Καιρός είναι να αμφισβητήσουμε και το 
δικό μας κατεστημένο», τόνισε ο κ. Παπαν
δρέου και συνέχισε: «Δεν έχουμε να φοβηθού

με τίποτα. Χρειάζεται άμεση επαφή με το λαό. Αυτοί που φοβού
νται είναι όσοι “καβάλησαν το καλάμι” στηριζόμενοι στο ΠΑΣΟΚ 
και έχουν σαν μόνιμο στόχο την καρέκλα».

Ο κ. Παπανδρέου αναφέρθηκε στα βήματα που έχουν γίνει 
τελευταία στην ελεύθερη ραδιοφωνία και είπε χαρακτηριστικά: 
«Μην ξεχνάμε ότι το ραδιόφωνο ξεκίνησε επί Μεταξά και η 
τηλεόραση επί χούντας».

Επίσης μίλησε για την παιδεία και την προσπάθεια που κατα
βάλλεται για μια παιδεία στην υπηρεσία του λαού. Τέλος, στάθηκε 
στα σημαντικά έργα που πραγματοποιήθηκαν τα τελευταία οχτώ 
χρόνια στο νομό Αχαΐας.

Σε σχετική ερώτηση των «ΝΕΩΝ» είπε ότι «έχει αναπτυχθεί στο 
ΠΑΣΟΚ παραγοντισμός και διαδοχολογία που φάνηκε μάλιστα 
την περίοδο της ασθένειας του Πρωθυπουργού» και κατέληξε: 
«σίγουρα κανένας δεν είναι μόνιμος πρέπει να δημιουργήσουμε 
θεσμούς για να πάμε μπροστά».

Γ Υ Ρ ΙΣ Τ Ε  Σ Ε Λ ΙΔ Α  1 1 1
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Νεα φυσιογνωμία, νέους ανθρώπους
ΕΜΑ παραμονής όχι μόνο στην κυβέρνηση, αλλά και στο 
ΠΑΣΟΚ έθεσε χθες ευθέως ο κ. Κώστας Σημίτης, για 
όλους όσους:

■ «ΔΕΝ χειρίστηκαν κατά τρόπο, ο οποίος να κρίνε- 
ται αποδεκτός, ορισμένα θέματα».

«ΔΕΝ τηρούν τους κανόνες της ατομικής και κοινωνικής 
ηθικής».

■ «ΕΙΝΑΙ αυταρχικοί και 
αλαζόνες».

Ο κ. Σημίτης αναφερόμενος 
στο ΠΑΣΟΚ είπε ότι χρειάζεται 
να αναμορφώσει την ιδεολογία 
και τη φυσιογνωμία του και να 
προχωρήσει με νέους ανθρώ
πους -  «που έχουν πιάσει το 
σφυγμό της εποχής». Απαιτεί
ται, είπε, «συσπείρωση, ενότητα 
και αγώνας, για να αναδείξουμε 
το ΠΑΣΟΚ και πάλι σε πρώτη 
δύναμη».

Παράλληλα, ο πρώην 
υπουργός, έθεσε θέμα συλλογι
κών λειτουργιών μέσα στο 
ΠΑΣΟΚ:
•  «Το ΠΑΣΟΚ -  είπε -  έχει να 
κερδίσει πολλά αν δείξει ότι έχει 
ένα εύρος διαφορετικών από
ψεων και μέσα από αυτές δη
μιουργεί, με διάλογο και συνερ
γασία, την κεντρική άποψη».
•  «Αν η “λίστα” -  είπε υπογραμ
μίζοντας την ανάγκη δημοκρατι
κών διαδικασιών στην επιλογή 
των υποψηφίων βουλευτών -  
εξαρτάται από ένα κεφάλι, όσο 
σοφό και αν είναι, στο τέλος 
μπορεί να καταστεί αυταρχι- 
σμός».

Ο  κ. Καοτσόγιωργας

«Σκευωρία 
από ξένα 

κέντρα κατά 
του Πρωθυ
πουργού»

ΠΑΤΡΑ, 20. 
Του ανταποκριτή μας. 

«ΤΟ ΠΑΣΟΚ θα αποκτήσει 
αυτοδυναμία στις εκλογές 
του Ιουνίου και έτσι θα 
ολοκληρώσει το πρόγραμ
μα της αλλαγής».

Αυτό τόνισε κατηγορη
ματικά, μιλώντας το Σάββα
το το βράδυ, σε αγρότες 
στο χωριό ΚλειτορΙα Καλα
βρύτων, ο υπουργός Προε
δρίας Μένιος Κουτσό- 
γιωργας.

Ο κ. Κουτσόγιωργας χα
ρακτήρισε σαν σκευωρία 
όσα εκπορεύονται από ξέ
να κέντρα αποφάσεων κα
τά ταυ Πρωθυπουργού Α. 
Παπανδρέου και της κυ
βέρνησης του ΠΑΣΟΚ.

Στη συνέχεια, αναφέρ
θηκε στις παροχές που δό
θηκαν στους αγρότες την 
τελευταία βετία και έτσι 
απέκτησε «πνοή η 
αγροτιά».

Όπως επίσης, τόνισε, 
διαπιστώνει ότι οι αγρότες 
στηρίζουν την αλλαγή και 
δεν επιθυμούν πισωγυρί- 
αματα.

Ο κ. Κουτσόγιωργας έκα
νε αναφορά στα έργα που 
πραγματοποιήθηκαν στην 
επαρχία Καλαβρύτων, αλ
λάζοντας την όψη της ορει
νής αυτής περιοχής.

Η λειτουργία του Χιονο
δρομικού Κέντρου του 
Χελμού, η οξοποίηση των 
μοναδικών σπηλαίων στα 
Καστριό και τα έργα υπο
δομής, σίγουρα θα τονώ
σουν την οικονομική ζωή 
στην ξεχασμένη για 
ΙΟετίες ορεινή επαρχία, 
κατέληξε ο κ. Κουτσό
γιωργας.

Λίγη ώρα νωρίτερα ο 
υπουργός Προεδρίας 
εγκαινίασε το Χιονοδρομι
κό Κέντρο του Χελμού, που 
κόστισε 100 εκατομμύρια 
δραχμές και αποτελεί τον 
πρώτα οργανωμένο χώρο 
χειμερινού τουρισμού στη 
Βόρεια Πελοπόννησο.

Κριτική
Η ομιλία του κ. Κ. Σημίτη, αν 

και περιείχε πολλά επικριτικά για 
το ΠΑΣΟΚ σημεία, κινήθηκε μέσα 
στα πλαίσια της «κομματικής νομι
μότητας», ενώ παράλληλα άσκησε 
σκληρή κριτική στη «Νέα Δημο
κρατία», το ΚΚΕ και το «Συνα
σπισμό».

Για τα σκάνδαλα Κοσκωτά είπε 
ότι υπάρχουν ευθύνες τόσο σε διοι
κητικό όσο και πολιτικό επίπεδο, 
που πρέπει να αποδοθούν, ενώ 
επισήμανε ιδιαίτερα τις ευθύνες 
της Τράπεζας της Ελλάδας και των 
Ορκωτών Λογιστών «που δεν εξε- 
τέλεσαν τη λειτουργία τους». Ξε
καθάρισε όμως ότι γενικότερα 
υπάρχει «σκανδαλοδημιουργία» 
και «προσπάθεια διαβολής από 
την πλευρά της Ν.Δ.».

Ο κ. Σημίτης δεν κατονόμασε τα 
στελέχη του ΠΑΣΟΚ και της κυ
βέρνησης, που δεν χειρίστηκαν κα
τά τρόπο αποδεκτό «ορισμένα θέ
ματα» (είναι προφανές ότι εννοεί 
την υπόθεση Κοσκωτά). Είπε όμως 
ότι αυτά θα πρέπει -  στο εξής -  «να 
μην παίζουν πρωταγωνιστικό ρό
λο». Εμμέσως αναφέρθηκε πάλι σ' 
αυτά επιρρίπτοντάς τους ευθύνη 
όταν είπε: «Εμείς (το ΠΑΣΟΚ) ού
τε συγχρωτιζόμαστε ούτε έχουμε 
κοινά συμφέροντα με την άρχουσα 
τάξη».

Είναι ακόμη χαρακτηριστικό ότι 
αν και αναφέρθηκε τρεις φορές στο 
πρόσωπο του Πρωθυπουργού δεν 
είπε το όνομά του όπως και το ότι 
αρνήθηκε να μιλήσει για το «προ
σωπικό πρόβλημα» του Πρωθυ
πουργού, λέγοντας ότι «δεν είναι 
αντικείμενο συζήτησης».

Συγκεκριμένα ο κ. Σημίτης στην 
ομιλία του -  που διοργάνωσε η Ορ
γανωτική Επιτροπή Συνεδρίου του 
ΠΑΣΟΚ Κερατσινίου σε κινημα
τογράφο της περιοχής -  αναφέρθη-

Η  ομιλία τον Σημίτη 
στην ΟΕΣ του ΠΑΣΟΚ 
Κερατσινίου. «Χρειάζεται 
συσπείρωση, ενότητα 
και αγώνας για να 
αναδείξουμε το ΠΑΣΟΚ 
πάλι πρώτη δύναμη» Πολλοί αντιστασιακοί παραβρέθηκαν στην ομιλία του κ. Σημίτη 

στο Κερατσίνι. Εδώ, ο πρώην υπουργός και βουλευτής την ώρα 
που προσέρχεται

«Χρειάζεται εκρηκτική αφύπνιση»
«ΕΚΕΙΝΟ που προέχει για τον 
ελληνικό λοό είναι η παρουσία 
στη διακυβέρνηση των δημο
κρατικών, προοδευτικών και 
αριστερών δυνάμεων και όχι 
τόσο η καταγραφή των ψήφων 
στο εσωτερικό της μεγάλης 
δημοκρατικής παράταξης».

Αυτό, μεταξύ άλλων, τόνισε 
ο υφυπουργός Εσωτερικών κ. 
Κίμωνας Κουλούρης, μιλώ
ντας σε ανοιχτή συγκέντρωση 
στο Ελληνικό. Ο κ. Κουλούρης 
είπε ότι είναι η στιγμή «που 
πρέπει να υπάρξει μια γενική 
και εκρηκτική αφύπνιση, που 
να συγκλονίσει, για να ξεπερά- 
σουμε τις μικροκομματικές 
μας επιδιώξεις αν δεν θέλουμε

Ο κ. Κουλούρης

να θρηνήσουμε πάνω σε ερεί
πια» και τόνισε: «Εξαφανίστη
κε ο πολιτικός λόγος και περι
μένουμε το λόγο του Κο
σκωτά;».

Είπε ακόμη ο υφυπουργός 
Εσωτερικών, ότι η Ν.Δ. και ο κ. 
Μητσοτάκης «έχουν κάθε συμ
φέρον να καλλιεργούν ένα κλί
μα διάβρωσης και αποσύνθε
σης των πάντων γιατί δεν 
έχουν τίποτα πειστικό και φι
λολαϊκό να προτείνουν» και 
αναφερόμενος στην Αριστερά 
είπε ότι πρέπει, σε διάλογο με 
το ΠΑΣΟΚ, «να αναλόβσυμε 
μια κοινή δέσμευση, όχι μόνο 
σαν απάντηση στην πολιτική 
και πρακτική της Δεξιός, αλλά 
κυρίως σαν εγγύηση καθολι
κού κύρους για θετικές και 
ώριμες πραγματοποιήσεις για 
το καλό αυτού του τόπου».

^Λ ναγκαία  η δημοκρατική 
λειτουργία των κομμάτων

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ, 20. Του ανταποκριτή μας. 
ΤΗΝ ανάγκη δημοκρατικής λειτουργίας των κομμά
των επεσήμανε χθες σε συνέντευξη που έδωσε στη 
Θεσσαλονίκη ο βουλευτής του ΠΑΣΟΚ και πρώην 
υπουργός κ. Λ. Βερυβάκης, τονίζοντας παράλληλα 
ότι «όλοι οι κομματικοί χώροι βαρύνονται σήμερα με 
εκτροπές που δεν θα έπρεπε να υπάρχουν».

Για την περίπτωση της Ελλάδας ο κ. Βερυβάκης 
είπε ότι η κάποια παρουσία του ηγέτη χρειάζεται, 
αλλά το θέμα δεν είναι στην ύπαρξη ή μη του ηγέτη.

Επεσήμανε ακόμη ότι:
— Το «ναι σε όλα» των βουλευτών του ΠΑΣΟΚ, έχει 
παρανοηθεί και αφορούσε μόνο το νομοσχέδιο του 
προϋπολογισμού και δεν αφορούσε, όπως θέλουν να 
το εμφανίσουν, μια συγκατάθεση σε κάθε είδους

ηθική ή μη ενέργεια όλων των παραγόντων του πολι
τεύματος.
— Το ήθος στο δημόσιο βίο είναι το άλας του και
συνεπώς χωρίς αυτό ο δημόσιος βίος είναι καταδι
κασμένος να σήπτεται και να αποσυντίθεται.
— «Πιστεύω ότι πρέπει να υπάρξει γενναία αντιμε
τώπιση των ευθυνών για τα σκάνδοφα, όπου κι αν 
βρίσκονται αυτές. Δεν δέχομαι τη συνευθύνη παρά 
μόνον στο πολιτικό της σκέλος».

Για την πλήρη ιστορία της ομάδας Παναγούλη 
είπε ότι δεν έχει ακόμη γραφεί και πρόσθεσε ότι 
αυτοί που την αποτελούσαν δεν έχουν διαφορετική 
πορεία. Ουσιαστικά βρίσκονται όλοι στην προοδευ
τική παράταξη. Οι μικρές παραλλαγές δεν αλλάζουν 
την ουσία.

κε αναλυτικά στο έργο των κυβερ
νήσεων του ΠΑΣΟΚ και το χαρα
κτήρισε «ιδιαίτερα σημαντικό» σ' 
όλους τους τομείς, παρά την όποια 
κριτική που μπορεί κανείς να 
ασκήσει κανείς.

ΓΤ αυτά που «χαρακτηρίζο
νται», όπως είπε, με την έκφραση 
«σκάνδαλα» ο κ. Σημίτης ανέφερε 
ότι υπάρχει και σκανδαλοδη- 
μιουργία και προσπάθεια διαβο
λής από τη Ν.Δ.

Για την υπόθεση Κοσκωτά, της 
Τράπεζας Κρήτης, τόνισε ότι 
«υπήρχε υποχρέωση από θεσμοθε
τημένα όργανα της Πολιτείας,, της 
Τράπεζας της Ελλάδας και του

Ορκωτούς Λογιστές να ερευνή
σουν τη λειτουργία της τράπεζας. 
Αυτό δεν έγινε. Τα όργανα αυτά 
δεν εξετέλεσαν τη λειτουργία τους.
Υπάρχει ευθύνη και την ευθύνη 
αυτή πρέπει να την κατανείμει η 
κυβέρνηση και σε διοικητικό και 
σε πολιτικό επίπεδο».

Αφού έκανε εκτενή αναφορά 
στις σχέσεις οικονομικής εξουσίας 
και πολιτικής και στη συνεργασία 
στελεχών της Ν.Δ. με τον Κοσκω
τά, είπε απαντώντας στην «κατη
γορία» ότι το ΠΑΣΟΚ συντηρεί 
και προωθεί τα σκάνδαλα:

«Έχει συμφέροντα το ΠΑΣΟΚ 
με τον κόσμο της οικονομικής

εξουσίας και τα προωθεί; Εμείς, 
ούτε συγχρωτιζόμαστε ούτε έχου
με κοινά συμφέροντα με την άρ
χουσα τάξη. Το κατεστημένο και 
μάς πολέμησε και δεν εκφράζεται 
από το κόμμα μας.

«Νέο ήθος»
»Εμείς είμαστε μια παράταξη 

που μάχεται κατά των πλεγμάτων 
οικονομικής και πολιτικής εξου
σίας. Εμείς πρέπει και θέλουμε να 
μην υπάρχουν ελαστικοί κανόνες 
ατομικής και κοινωνικής ηθικής. 
Εμείς θέλουμε το νέο ήθος και 
ύφος της εξουσίας». Για να υπο
γραμμίσει:

«Μερικοί δεν πρόσεξαν τη σχέ
ση τους με το οικονομικό κατεστη
μένο και μερικοί υπάλληλοι κατα- 
χράστηκαν χρήματα». Και παρα
δέχτηκε ότι υπάρχει και θέμα νοο
τροπίας από παλιά: «Είναι πρό
βλημα κοινωνικό και όχι μόνο ορι
σμένων στελεχών και προσώπων. 
Βεβαίως και υπάρχει πρόβλημα με 
αυτούς. Βεβαίως και αυτοί είναι 
κατάλοιπα του παρελθόντος. Βε
βαίως και αυτοί που δεν τηρούν 
τους κανόνες της ατομικής και κοι
νωνικής ηθικής δεν μπορούν να 
ανήκουν στο κόμμα μας.

»Όσοι είναι αυταρχικοί και 
αλαζόνες δεν πρέπει να συμμετά- 
σχουν στη διαχείριση της εξουσίας 
από το ΠΑΣΟΚ.

Εκσυγχρονισμός
Στη συνέχεια αναφέρθηκε στην 

ανάγκη εκσυγχρονισμού του κρά
τους για να μπορέσουμε να αντα- 
ποκριθούμε στις απαιτήσεις του 
μέλλοντος.

Απαντώντας στο ερώτημα: 
«Ποιες από τις παρατάξεις μπο
ρούν να το πράξουν» είπε ότι ούτε 
η Ν.Δ. ούτε η «ορθόδοξη» Αριστε
ρά (όπως τη χαρακτήρισε) έχουν 
απαντήσεις.

Ασκησε παράλληλα σκληρή 
κριτική στη θέση του κ. Φλωράκη 
που απέκλεισε μετεκλογική συνερ
γασία με το ΠΑΣΟΚ χαρακτηρί
ζοντας τη θέση αυτή «απερίσκε
πτη και πρόχειρη».

Το συνέδριο
Αναφερόμενος στο ΠΑΣΟΚ και 

τις αλλαγές που απαιτούνται να 
γίνουν σ’ αυτό (πέρα από τη συλ
λογική λειτουργία που προαναφέ- 
ραμε) είπε: ότι πρέπει «να αναμορ
φώσει την ιδεολογία του και τη 
φυσιογνωμία του και να ανανεώ
σει την οργάνωσή του και τις πρα
κτικές του. Το συνέδριο είναι ένα 
βήμα προς τα εκεί».

Για να προσθέσει:

■ ΑΠΕΝΑΝΤΙ στα κοινωνικά 
προβλήματα, την αμφιβολία 

χρειάζεται νέα ιδεολογία, νέα φυ
σιογνωμία, με νέους ανθρώπους 
που να εκπροσωπούν νέες κοινω
νικές ομάδες και να έχουν πιάσει 
καλύτερα το σφυγμό της εποχής. 
Χρειάζεται νέος πειστικός λόγος. 
Κι αυτό σημαίνει ότι κάποια πρό
σωπα, που δεν χειρίστηκαν κατά 
τρόπο ο οποίος κρίνεται αποδε
κτός ορισμένα θέματα, για να 
διευκολύνουν αυτές τις διεργα-

«Αυτοί που δεν τηρούν τους κανόνες ατομικής και κοινωνικής 
ηθικής δεν μπορούν να ανήκουν στο κόμμα μας», υπογράμμισε, 

καταχειροκροτούμενος, ο κ. Σημίτης

Ο κ. Αυγερινός στη Λάρισα
ΛΑΡΙΣΑ, 20. Του ανταποκριτή μας. 

ΜΕ θέμα, «η Ελλάδα στην ΕΟΚ, απολογισμός μιας επταετίας και 
ορίζοντας 1992», μίλησε χθες σε εκδήλωση που έγινε στη Λάρισα, ο 
ευρωβουλευτής του ΠΑΣΟΚ κ. Π. Αυγερινός.

Ο κ. Αυγερινός αφού έκανε μια αναδρομή για την ένταξη της χώρας 
μας στην ΕΟΚ, τόνισε ιδιαίτερα τα προβλήματα που αντιμετωπίζει 
σήμερα η Κοινότητα των 12 και που κυρίως είναι οικονομικό.

Αναφερόμενος στην ένταξη της Τουρκίας είπε ότι αυτή δεν πρόκει
ται να γίνει, γιατί η Κοινότητα έχει διευρυνθεί και έχει καλύψει τα 
γεωγραφικά όρια που την ενδιαφέρουν, αλλά και γιατί η ίδια η 
Κοινότητα ενδιαφέρεται να προστατευθεί από την ένταξη της Τουρ
κίας, που όταν γίνει, την επομένη, θα κατακλυσθεί με 20 εκατ. 
Τούρκους.

Τέλος, την εκδήλωση οργάνωσαν Πολιτιστικοί Σύλλογοι συνοικιών 
της Λάρισας, με το παράρτημα ΝΕΛΕ της πόλης. Ο κ. Αυγερινός με το 
ίδιο θέμα μίλησε το Σάββατο το βράδυ στα Φάρσαλα.
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σίες, θα πρέπει να μην παίζουν 
πρωταγωνιστικό ρόλο».

■ «ΤΑ μέλη του ΠΑΣΟΚ πρέ
πει να λένε την άποψή τους, 

γιατί το χαρακτηριστικό μιας σο
σιαλιστικής πολιτικής και μιας συ
νετής κοινωνικής ηθικής είναι να 
είσαι ελεύθερος στη γνώμη σου, να 
μην υποτάσσεσαι. Η μη υποταγή 
είναι προϋπόθεση σωστής πολιτι
κής. Το ΠΑΣΟΚ έχει να κερδίσει 
πολύ αν δείχνει ότι έχει ένα εύρος 
απόψεων και μέσα από εκεί δη
μιουργεί με διάλογο και συνεργα
σία την κεντρική άποψη». Και συ
νέχισε:

Συσπείρωση

■ «ΑΠΟ κει και πέρα και εγώ -  
και άλλοι -  θέλω και συνερ

γάζομαι και πιστεύω ότι όλοι πρέ
πει να συνεργαστούν στον κεντρι
κό στόχο που είναι συσπείρωση -  
ενότητα -  αγώνας για να αναδεί
ξουμε το ΠΑΣΟΚ και πάλι σε πρώ
τη δύναμη».

■ ΓΙΑ το σταυρό και τη λίστα: 
Η θέση που παρουσίασε, εί

ναι η λίστα με σωστές προϋποθέ
σεις ή αν αυτό δεν γίνεται, επανα
φορά του σταυρού (και δισταυρία 
τουλάχιστον).

Ειδικότερα η πρόταση του κ. Κ. 
Σημίτη για τη «λίστα» (όπως περιέ- 
χεται σε επιστολή του προς τον 
Πρωθυπουργό που δημοσιεύτηκε 
στην κυριακάτικη «Ελευθεροτυ
πία») είναι η εξής:

•  Να καθιερώσει ο πρόεδρος και 
το Ε.Γ. ορισμένα κριτήρια (ηλικία, 
χρόνο θητείας στη Βουλή, εκπρο
σώπηση περιφερειών κ.λπ.).
•  Να επιλεγούν οι υποψήφιοι από 
νομαρχιακές συνελεύσεις και να 
καθοριστεί η σειρά επιλογής.
•  ΝαδιατηρήσειηΚ.Ε.τοδικαίω- 
μα να τροποποιήσει τον κατάλογο 
και τη σειρά.

Αν δεν ισχύσουν οι προϋποθέ
σεις προτείνει επαναφορά τού 
σταυρού για τις εκλογές αυτές, με 
την τροποποίηση ότι όπου υπάρ
χουν τέσσερις και πλέον βουλευτές 
να ισχύει η δισταυρία ή πολυ
σταυρία.

Ο κ. Σημίτης κατέληξε λέγοντας:
«Το ΠΑΣΟΚ έχει τις διεργασίες, 

τα πρόσωπα, την ιδεολογία να κά
νει τα βήματα -  παρά τις δυσκο
λίες, παρά τά λάθη -γ ια  την κοινω
νική αλλαγή. ΓΓ αυτό είναι το κόμ
μα που πρέπει να υποστηρίξουμε 
στις εκλογές. Για να βρούμε στο 
δρόμο τον τρόπο να διορθώσουμε 
τα λάθη μας».

•  Την ομιλία του κ. Σημίτη και το 
διάλογο που ακολούθησε παρακο
λούθησαν οι βουλευτές του ΠΑ
ΣΟΚ κ. Χρ. Φωτίου, Β. Πεντάρης 
και Δ. Διαμαντίδης, οι νομάρχες 
Πειραιά και Ροδόπης κ. Κοντομά- 
ρης και Χρονόπουλος, πολλοί νο
μαρχιακοί και δημοτικοί σύμβου
λοι, εκπρόσωποι αντιστασιακών 
σωματείων κ.ά.

Θέμα αλλαγής 
ηγεσίας βάζει 

ο κ. Μαγκάκης
ΘΕΜΑ ηγεσίας έθεσε ουσιαστικά ο βουλευτής του ΠΑΣΟΚ κ. 
Γ.-Α. Μαγκάκης με υπόμνημά του προς τον Πρωθυπουργό το 
οποίο είναι γραμμένο σε ιδιαίτερα σκληρή γλώσσα αλλά και με 
δηλώσεις του που δημοσιεύονται στο χθεσινό «Έθνος».

Στις δηλώσεις του ο κ. Μαγκάκης υποστήριξε ότι με το υπόμνη
μά του διαπιστώνει την «τρομακτική ανάγκη» για μία άλλη πολιτι
κή και πρόσθεσε:

«Αν η άλλη πολιτική δεν είναι εφικτή με τη σημερινή ηγεσία του 
ΠΑΣΟΚ, όπως σαφώς συνάγεται και από το υπόμνημα, χρειάζε
ται αμέσως μια άλλη ηγεσία».

Στο υπόμνημά του ο κ. Μαγκάκης αφού σημειώνει ότι η κυβερ
νητική πολιτική εμφανίζει, σε καίρια σημεία της, αδυναμίες που 
μπορεί να αποδειχθούν μοιραίες τόσο για την πολιτική ομαλότητα 
όσο και για την πορεία του λαϊκού κινήματος, προσθέτει ότι:

■ ΕΙΝΑΙ απαράδεκτο τρεις μήνες πριν 
από τις εκλογές να εξακολουθεί να 

είναι άγνωστο το εκλογικό σύστημα που 
θα ισχύσει. Η κατάσταση αυτή, προσθέτει 
ο κ. Μαγκάκης, θυμίζει εποχές της Δεξιάς 
και είναι ανάγκη στις 23 Φεβρουάριου στη 
συζήτηση στη Βουλή να γίνουν γνωστές οι 
συγκεκριμένες προθέσεις της κυβέρνησης.

■ ΕΙΝΑΙ λάθος το ότι στο θέμα του 
εκλογικού νόμου το ΠΑΣΟΚ αρνή

θηκε την απλή αναλογική με αποτέλεσμα 
να οδηγήσει το ΠΑΣΟΚ σε πλήρη πολιτική 
απομόνωση και να έχουν εξουδετερωθεί 
σήμερα πλήρως οι δυνατότητες πολιτικών 
προσεγγίσεων και συνεργασιών. Είναι 
αναγκαίο, προσθέτει ο κ. Μαγκάκης, να 
επιόιώχθει έστω και τώρα με βάση τη δη
μοκρατικά συνεπή στάση στο θέμα του 
εκλογικού νόμου η σύγκλιση με τις άλλες 
πολιτικές δυνάμεις του λαϊκού κινήματος.

■ ΔΕΝ είναι ορθός ο τρόπος με τον 
οποίο αντιμετωπίστηκε το αίτημα 

για τη διερεύνηση των σκανδάλων Κοσκω
τά και ΕΒΟ και το αίτημα για κάθαρση. 
Με μια σειρά από ενέργειές μας δημιουρ- 
γήθηκε η εντύπωση ότι δεν επιδιώκουμε με 
την επιβεβλημένη αποφασιστικότητα τον 
φωτισμό όλων των πτυχών των σκανδάλων 
αυτών. Η εντύπωση αυτή ενισχύθηκε τόσο 
από την πρόωρη διακοπή των εργασιών 
της Εξεταστικής Επιτροπής όσο και από 
τη συνεχιζόμενη παραμονή στην κυβέρνη
ση στελεχών που συνέβη να εμπλακούν 
στις ένοχες δραστηριότητες Κοσκωτά. Η 
παραμονή τους στην κυβέρνηση δημιουρ
γεί την εντύπωση ότι χρησιμοποιείται η 
εξουσία για την απόκρουση τυχόν ευθυ
νών από μέρους τους.

■ ΕΙΝΑΙ λάθος η καλλιέργεια κλίμα
τος πόλωσης και διχασμού με τη μέ

θοδο της κινδυνολογίας, λάθος που έχει 
μάλιστα σαν αποτέλεσμα να παρουσιάζο
νται τα «γνωστά φαινόμενα» που υποδη
λώνουν προσπάθειες για τη δημιουργία 
παρακράτους από διάφορες μεριές, για 
την εισαγωγή της βίας και του τραμπουκι-

Ο κ. Γ.-Α. Μαγκάκης

«Το ΠΑΣΟΚ σε λάθος δρόμο
σμού στην πολιτική μας ζωή και για τον 
εκχυδαϊσμό της.

■ ΕΙΝΑΙ λανθασμένη η αντιμετώπιση 
του Τύπου και η προσπάθεια να απο

δοθούν σε επαγγελματικούς ανταγωνι
σμούς και αντιπολιτευτικό μένος οι προσ
πάθειες του Τύπου για τη διαλεύκανση των 
σκανδάλων. Η λανθασμένη αυτή τακτική, 
προσθέτει ο κ. Μαγκάκης, έχει σαν αποτέ
λεσμα να αναπτύσσεται από ορισμένες 
πλευρές μια τάση κιτρινισμού και να πα
ραδίνεται το δημοσιογραφικό λειτούργη
μα βορά σε διαδικασίες εκχυδαϊσμού και 
επιχειρήσεις τρομοκράτησης των πολιτών 
και των δημοσίων ανδρών. Είναι ανάγκη η 
κυβέρνηση με τη στάση της να δημιουργή
σει τη βεβαιότητα στην κοινή γνώμη ότι 
αντιτίθεται και αποδιμάζει αυτή την απαί
σια τακτική.

■ ΕΙΝΑΙ, τέλος, λάθος η θεσμοθέτηση 
του δικαστικού κώδικα που εξασθε

νεί τη δικαστική ανεξαρτησία και ρίχνει τη 
Δικαιοσύνη πίσω σε καταστάσεις τουλάχι
στον αναχρονιστικές.

Λάθος δρόμο
Και ο κ. Μαγκάκης καταλήγει ότι από 

τις διαπιστώσεις του προκύπτει ότι το ΠΑ
ΣΟΚ ακολουθεί λάθος δρόμο και ότι είναι 
αναγκαία η επαναπροσαρμογή του για να 
κερδίσει την εμπιστοσύνη των ψηφο
φόρων.

Σε συνομιλία του με τα «ΝΕΑ» ο κ. 
Μαγκάκης είπε ότι δεν γνωρίζει τις προε
κτάσεις που θα έχει το υπόμνημά του αφού 
δεν έχει ακόμη εκδηλωθεί αντίδραση στα 
έξι θέματα που θέτει με το υπόμνημά του.

Για τον εκλογικό νόμο προτείνει -  κατά 
τη συζήτηση την Πέμπτη της πρότασης των 
δεκαπέντε βουλευτών για την απλή αναλο
γική -  ο υπουργός Εσωτερικών κ. Τσοχα-

»

τζόπουλος να ανακοινώσει τις σκέψεις της 
κυβέρνησης για το νέο εκλογικό σύστημα.

Με τον τρόπο αυτό, φρονεί ο κ. Μαγκά
κης, θα αρχίσει με τον σωστό τρόπο ο 
σχετικός διακομματικός διάλογος.

Ως προς την άποψή του για αλλαγή ηγε
σίας, ο κ. Μαγκάκης θεωρεί ότι είναι ανα
γκαία η μεταβολή μιας πολιτικής που είναι 
καταστρεπτική. Και εάν αυτό δεν συμβεί 
τότε οι αλλαγές συντελούνται στην κο- 
ρυφή.

Στο υπόμνημα που περιέχεται και τμήμα 
που δεν δημοσιεύθηκε, ο κ. Μαγκάκης 
αναφέρει και τα εξής:

Τίποτε δεν έχει οριστικά κριθεί. Ο λαός 
είναι προσηλωμένος στη δημοκρατία και 
διαθέτει οξύ πολιτικό κριτήριο. Υπάρχουν 
μεγάλα αποθέματα εμπιστοσύνης προς το 
ΠΑΣΟΚ και τον κ. Παπανδρέου.

Νέα πρόταση
Όμως απαιτείται βάση ανανεωμένης 

εμπιστοσύνης ώστε το ΠΑΣΟΚ να ξανα- 
βρεί την ειλικρίνεια, το θάρρος και, την 
υπευθυνότητα και να διατυπώσει τη νέα 
πολιτική του πρόταση προς το λαό.

Η νέα πολιτική πρόταση θα ξαναδίνει 
στο ΠΑΣΟΚ τον τίμιο και αγωνιστικό εαυ
τό του και θα προσδιορίζει το καινούργιο 
πολιτικό του στίγμα.

Είναι τόσα πολλά τα συμφέροντα του 
λαού και του πολιτεύματος που εξαρτώ- 
νται από τις τωρινές αποφάσεις του ΠΑ
ΣΟΚ, ώστε αξίζει να τολμήσουμε.

Και καταλήγοντας αναφέρει: Η εμπι
στοσύνη στο λαό και ο σεβασμός στους 
δημοκρατικούς θεσμούς είναι το καλύτερο 
πάντοτε βάθρο πολιτικής σοφίας.

Εξάλλου, ο κυβερνητικός εκπρόσωπος 
κ. Σ. Κωστόπουλος όταν ρωτήθηκε πώς 
σχολιάζει η κυβέρνηση την επιστολή Μα- 
γκάκη με την οποία θέτει θέμα ηγεσίας στο 
ΠΑΣΟΚ, απάντησε: «Ουδέν σχόλιο».

Φοβάται τις συνέπειες για απόψεις της η κ. Ακρίτα
ΤΟ φόβο της ότι ενδεχομένως θα υπάρξουν συνέπειες σε 
βάρος της από το ΠΑΣΟΚ για τις απόψεις που έχει διατυπώσει, 
εξέφρασε χθες σε συνέντευξή της στην «Ελευθεροτυπία» η 
βουλευτής του ΠΑΣΟΚ κ. Σύλβα Ακρίτα.

Η κ. Ακρίτα δεν έκανε συγκεκριμένες καταγγελίες, υποστή
ριξε όμως ότι είναι ενδεχόμενο αν υπάρξει λίστα να είναι σε 
χαμηλή θέση, ενώ αν υπάρξει σταυρός να μην έχει την κομμα
τική υποστήριξη και δεν απέκλεισε να υπάρξουν επιπτώσεις 
και για την κόρη της στην τηλεόραση.

«Το μέλλον θα δείξει αν είναι δυνατόν να φτάσουν εκεί -  
είπε χαρακτηριστικά. Τι άλλο να μου κάνουν; Λάσπη να μου 
πετάξουν, δεν μπορούν».

Παρ’ όλα αυτά η κ. Ακρίτα είπε ότι αν γίνουν αύριο εκλογές 
τότε θα ξαναψήφιζε ΠΑΣΟΚ μια και δεν υπάρχει άλλη επιλογή

και χαρακτήριαέ τον Συνασπισμό της Αριστερός σαν «πολιτι
κό κοκτέιλ», που παρά το ότι εκτιμά τους ανθρώπους οι οποίοι 
μετέχουν σ' αυτόν κανείς δεν ξέρει τι θα γίνει την επόμενη 
των εκλογών.

Σε άλλο σημείο της συνέντευξής της, η κ. Ακρίτα απέδωσε 
το γεγονός ότι δεν χρησιμοποιήθηκε στην πρώτη περίοδο του 
ΠΑΣΟΚ στο ότι δεν ανήκε στην ΕΓΕ και δεν είχε την υποστήρι
ξη της κ. Μ. Παπανδρέου, η οποία τότε έπαιζε ρόλο στα 
θέματα αυτά και ανήκε στον «περίγυρο» που επηρέαζε τον 
Πρωθυπουργό.

Τέλος, αναφερόμενη στην προσωπική ζωή του Πρωθυπουρ
γού, είπε, ότι έχει ασφαλώς ενοχλήσει το κοινό αίσθημα, αλλά 
πρόσθεσε ότι από τη στιγμή που θα νομιμοποιηθεί τότε η 
αρνητική αντίδραση θα ξεπεραστεί.


